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Jaktfelt Audestad/Teigland ligg inst i Vestbygda og har mykje skog rundt det arealet som er slåttemark. 
Her har "alltid" vore mykje hjort, noko fellinga stadfester. Granskogen har betydelege skader etter 
gnag og feiing opp gjennom veksten, men det er først og fremst den årlege beitinga hjorten gjer på 
innmarka me merkar "til dagen". Det vert mykje svinn og i håna ligg det att mykje skit.
Ved hjelp av ekstradyr og kjøp av løyver/samarbeid med andre i Sørfjorden hjortevald, plar me ha 
avskyting på +- 10 (opptil 14) dyr (teljande areal 1420). Dvs i praksis har me eit minsteareal på 120- 175. 
Det hjelper på, men det hjelper liksom ikkje for året etterpå.  Det er vorte utruleg mykje halvstore bukkar 
i periodar. Det er som forventa, når hjorteforvaltinga heilt til topps stadig seier "spar på bukkane". Så det 
er eit stort tilleggsproblem hjå oss, sidan det er så lite bukkaløyve ute og går.
For grunneigarane; Lars Rune Teigland
 


